
Mitt leserbrev av 13. april 2018 (inntatt ovenfor) kom aldri på trykk. Jeg fikk i 
dag (18. april 2017) beskjed om at det måtte kuttes kraftig ned for å kunne 
vurderes inntatt. Resultatet er inntatt nedenfor! 

I mellomtiden hadde jeg sendt utkastet av 13. april 2017 som e-post til en del 
medlemmer i fylkestinget og kommunestyrer, med henvisning til informasjon på 
denne hjemmeside. Jeg fikk en rekke interessante svar. Blant annet disse: 

«Ryfast er en tragedie allerede. 

Du er god som graver og offentliggjør. 

Skulle ønske at SA hadde tatt dette på alvor. Men de får nok bare lov til å "ta" 
svakere offer.» 

«Takk for tilsendt informasjon om Ryfast-prosjektet. Det er interessant lesing, 
særlig tunnelsikkerheten i en toløpstunnel. Hvis jeg noen gang velger å kjøre 
gjennom blir det med hjertet i halsen! Kostnadsutviklingen er også skremmende, 
men her skrus vel bare bompengesatsene opp slik man ser andre steder dersom 
regnskapet ikke går i hop. 

Jeg er også helt enig med deg i at Næringsforeningen ikke bør kunne løpe fra 
sine løfter. Dessverre er media (SA og RA) lydige løpegutter hva gjelder 
kritiske innspill til Ryfast-prosjektet. Alt det er politisk konsensus om 
bifalles…» 

 


